
 

 
Acta de la Comissió de Cultura 
6 de febrer de 2019 
A les 18 h 
A l’Aula polivalent  del Centre Cívic 
 
Assistents:   
Sònia Guillamon - Coral Montau  
Ana Vargas Machuca – Coral Montau 
Xavier Caballero – ACB 
Teresa Bubí - El Colomar 
Josep M. Mateu - Òmnium Cultural 
Aniol Clavé Batlle – 6tres9 
Dolores Alejandro Boix – AFC 
Mª Rosa Ambrós Bonich – AFC 
Antonio Socias Gispert – AFC 
Alfred Dot - Òmnium Cultural 
Ana M. Boj - Centre d’Estudis Beguetans 
Juan Carlos Milán - Els Encantats de Begues 
Laura Granados - Regidora de Cultura  
Teresa Jardí - Tècnica de Cultura  
 

0. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior. 
S’ aprova l’acta de la reunió anterior. 
 

1. Valoració actes de Nadal  
La Quina va ser un èxit, es va fer dos dies i tots dos van tenir 
ple de gent.  
La festa de Cap d’Any i les Sardanes del Sol Ixent van ser un 
èxit. 
La cavalcada també va estar molt ben organitzada. 
L’Aniol (6tres9) proposa que es canviï de recorregut per poder 
arribar a altres barris. Potser estaria bé fer dos tipus de 
recorreguts i anar alternant. Es pot valorar amb el Joves per 
Nadal, tot i que l’Aniol diu que és una opinió personal.   
 

 



 

 
 

2. Festa Major d’hivern 2019 
El taller obert de Danses del Món va estar molt bé però potser  
va venir menys gent de la que s’esperava. 
La visita guiada a la cova va anar molt bé. 
A les bitlles va participar-hi gent, sobretot jovent. 
El correfoc, amb l’espectacle de  l’ou, va aportar una novetat al 
correfoc que va ser molt benvinguda per la canalla i per a 
tothom en general. 
La Cançó d’Amor i de Guerra va ser tot un èxit. Un gran 
espectacle amb molt bon acollida. 
Al Poliesportiu,  a la Festa Jove  Música en viu i Dj’s, hi va 
haver algun problema de comportament incívic (amb el 
buidatge d’un extintor). 
La missa de Sant Sebastià va ser molt dinàmica (hi van 
participar la Coral i els Grallers). 
La Cercavila es va d’haver d’anul·lar a causa de la pluja. 
La Sardinada va anar molt bé. 
La projecció de la pel·lícula El regreso de Mary Poppins va anar 
molt bé. 
El concert de Sebastivern molt bé. 
La passejada a Vallgrassa va anar bé, hi van participar unes 40 
persones. 
 

3. Santa Eulàlia 
Les administradores són la Tina i la Conxita Miret. Amb els 
diners que recullin les administradores compraran coses que es 
necessitin a l’ermita. 
En el taller de puntes de coixí i costura han fet les tovalles per a 
l’altar i el drapets per al calze. També han fet el vestits de la 
Verge petita i de la Dolorosa. 
 

4. El Tres Tombs 
La Federació Catalana recomana que hi hagi servei veterinari. 
Segurament d’aquí poc serà obligatori. De moment tenim la 
sort que una veterinària voluntària acompanyarà la comitiva. 
Fan l’esmorzar com sempre a can Térmens i cap a les 13.00 h 
es fa la desfilada pel centre del poble. 



 

5. Carnestoltes  
El dia 1 de març hi ha el carnestoltes infantil que aquest any 
serà pera parvulari i primària. 
El Xavi Caballero demana un altre tipus de repertori musical al 
ball de disfresses, ja  que cada any és el mateix. Debatem força 
sobre aquesta festa. 
Els joves se’n van de Begues. Si el carnestoltes no funciona 
s’ha de canviar.  
Podem dir-li als del bar del camp si poden posar la barra a 
dintre o si pot fer alguna cosa especial per al Carnestoltes. O 
alguna entitat, si el del bar no ho vol fer. 
Proposta per a l’any vinent: Començar a organitzar la festa de 
Carnestoltes entre les entitats més interessades en participar-hi 
i els col·lectius que hi participen tradicionalment: Castellers, 
comunitats de veïns, colla del divendres, etc. 
El pregó el faran  els Castellers. 
 

6. Altres 
Es comenta el canvi de junta de l’entitat Amics Franco Catalans. 
Els voluntaris per al jurat de Carnestoltes són els següents: 
- Lola Amics - AFC 
- Encarni - Begues & Ball ? 
- Toni Amics - AFC 
- Ajuntament de Begues 
 


